



JOOS DE MOMPER the Younger

(1564 Antwerp 1635) Christ healing a blind man. Oil on canvas. 137.5 x 205 cm. Dr. K. Ertz has examined the painting in the original and confirmed that it is by the hand of Joose de Mompers II in collaboration with Hans Jordans III (1595 Antwerp 1643) An extract from the left half of the painting can be found on a second painting now in a German private collection (Oil on canvas, 137.5 x 121 cm, see Ertz, K.: Joose de Momper des Jüngereren, Freren 1986, p. 558, No 336, ill. p. 556).

Christus heilt einen Blinden.

Öl auf Leinwand.

137,5 x 205 cm.

Gutachten: Dr. K. Ertz, Lingen, 14. Februar 2007. Dr. K. Ertz hat das Gemälde

Koller Auktionen - Lot 3031**A140 Old Master Paintings - Friday 23 March 2007, 03.00 PM**

im Original begutachtet und bestätigt, dass es sich hierbei um ein eigenhändiges Werk Joose de Mompers II in Zusammenarbeit mit Hans Jordans III (1595 Antwerpen 1643) handelt, von welchem die Figuren im Vordergrund stammen. Ein Ausschnitt der linken Bildhälfte findet sich auf einem zweiten Gemälde heute in deutschem Privatbesitz (Öl auf Leinwand, 137,5 x 121 cm, siehe Ertz, K.: Joose de Momper des Jüngeren, Freren 1986, S. 558, Nr. 336, Abb. S. 556).

CHF 160 000 / 200 000

€ 164 950 / 206 190

Koller Auktionen - Lot 3031
A140 Old Master Paintings - Friday 23 March 2007, 03.00 PM

